
 

 

 

 

 

 

 

 

Použité zkratky :   ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                        RML – Rada městyse Lysice 

 

Zápis z 11. zasedání ZML ověřil pan Krška a paní Mgr. Tejkalová a nevznesli 

připomínky. 

 

 

 

 1.  Zahájení: 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:05 hodin.   

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

Doplnění programu: 

 

bod 15. Žádost o prodej části pozemku p.č. 72/1 o výměře 13 m2 v obci a k.ú. Lysice,  

bod 16. Zpráva o čerpání finančních prostředků z Fondu reprodukce investičního majetku   

MŠ a ZŠ Lysice, 

  

ostatní body se posouvají. 

 

 

      Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu: 13 přítomných pro. 

  

        

 

 

 

 

2.   Zpráva starosty o činnosti Rady a dění v městysi – Mgr. Dvořáček   

      Diskuze: 

      Ing. Mgr. Horáková – autobusová zastávka na Oulehle bude strašně daleko, nejde to  

      udělat jinak? Děti tam budou přebíhat přes vozovku a vracet se ke škole. Nešlo by umístit  

      ji víc do pole nebo někam jinam?? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – Policie jiné umístění nepovolí, tohle je jediné možné umístění. Blíž  

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
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Zápis vyhotoven dne :   24.3.2016                                           Č.j. 0862/2016/ÚM 



      do obce ji umístit nelze kvůli rozhledovým poměrům v křižovatce na Oulehlu. Konečný  

      projekt bude ještě schvalovat ZML.  

       

      Mgr. Studýnková -  jak to vypadá se zábradlím u dětského hřiště u sokolovny?  

      Odp. Mgr. Dvořáček – zábradlí není možné umístit. Dle stavebních předpisů musí být půl  

      metru od silnice, a to by zasahovalo do chodníku.  

      Mgr. Studýnková – tak alespoň prosím zajistit kvalitní a funkční branku z dětského hřiště. 

 

      p. Sehnal – jak to vypadá s opravou stavidla u zámku?  

      Odp. Mgr. Dvořáček – oprava stále probíhá, do Velikonoc se to nestihne, ale práce už jsou  

      téměř u konce, stavidlo se bude vracet, pracovníci Lesů ČR chtějí opravit i potok, stěny,  

      vyčistit koryto potoka. Stavidlo je u zámku od roku 1863. 

 

      p. Sehnal – máme nějaké podrobnosti ke koncertu pana Uhlíře? 

      Odp. p. Šmerda – koncert bude 25.6.2016 v letním kině, náklady jsou asi 100 tisíc Kč,     

      program bude začínat v 17 hodin, budou vystupovat i další předkapely, bude to akce na  

      čtyři, pět hodin, pak je nějaká další akce na zámku, předprodej vstupenek v Tiru  

      v Lysicích. 

 

      Usnesení: ZML schvaluje zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle   

      předloženého materiálu. 

 

 

      Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

3.   Hospodaření městyse 11, 12/2015  - Mgr. Dvořáček  

      Diskuze:  

      p. Sehnal – jak to vypadá s opravou sochy na Horním náměstí?  

      Odp. Mgr. Dvořáček – socha se opravuje, byla v hodně špatném stavu, úplně se drolila, 

      po opravě budeme rozhodovat, jestli se socha bude vracet na původní místo, nebo jestli se  

      uchová někde, kde nebude vystavena povětrnostním vlivům a na Horní náměstí se umístí  

      pouze replika. 

 

      p. Šmerda – cesta ke sběrnému dvoru se už opravuje? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – oprava cesty byla reklamována písemně u pana Porče, už je to více  

      jak dva týdny. 

 

      Ing. Mgr. Horáková – v jaké výši jsou v současnosti úvěry obce??  

      Odp. Mgr. Kratochvil – z hlavy nevím, přesně odpoví paní Konstanzová. 

      Odp. Mgr. Dvořáček – úvěr na bytové domy na ul. Halasova bude splacen v roce 2017. 

 

      Usnesení: ZML schvaluje Hospodaření městyse 11 a 12/2015 dle předloženého materiálu. 

 

. 

 

      Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 



 

   
4.   Rozpočtové opatření č. 2/2016 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze: 0 

      

     Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2016 dle předloženého materiálu. 

 

 

     Hlasování:   Pro ...13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

5.   Přezkum hospodaření za rok 2016 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze: 0 

      

     Usnesení: ZML souhlasí s přezkumem hospodaření za rok 2016 na základě §4 odst. 1 a 7 

     zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a 

     dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů a podle zákona č. 93/2009 Sb., 

     o auditorech, ve znění pozdějších předpisů, a to soukromým auditorem Ing. Karlem 

     Novákem.  

 

 

     Hlasování:   Pro ..13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

      

 

6.  Zpráva o činnosti knihovny za rok 2015 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:   

     Mgr. Tejkalová – jak to vypadá s elektronickým docházkovým systémem na knihovně? 

     Odp. Mgr. Dvořáček – docházkový systém tam je a funguje. 

 

         

     Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti knihovny za rok 2015 dle předloženého 

     materiálu.   

 

 

 

 

 

7.  Zpráva o činnosti matriky za rok 2015 – Mgr. Kratochvil  

 

      Diskuze:  

      Ing. Mgr. Horáková – bylo na matrice uzavřeno již registrované partnerství?  



      Odp. Mgr. Dvořáček – Pokud vím, od r. 2010, kdy jsem začal oddávat, tak ne. 

         

 

      Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti matriky za rok 2015 dle předloženého 

materiálu.   

 

 

  

8.  Zpráva o činnosti stavebního úřadu za rok 2015 –  Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:   

     Ing. Mgr. Horáková – čeho se týkala veřejnoprávní smlouva? 

     Odp. Mgr. Dvořáček – byla to smlouva na cyklostezku Lysice – Drnovice.  

 

         

      Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o činnosti stavebního úřadu za rok 2015 dle 

předloženého materiálu.   

            

      

 

 

9.  Inventarizace za rok 2015 – Mgr. Dvořáček 

 

     Diskuze: 0 

 

     Usnesení : ZML schvaluje Inventarizační zprávu za rok 2015.   

 

 

     Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

10. Výkup části pozemku parc. č. 2868 o výměře 24 m2  v obci a k.ú. Lysice –  

      Mgr. Dvořáček 

 

- následující body se týkají rozšíření cesty na Doubku od domů Homolkových a 

Krompových směrem k ul. Sokolská, a to o 3 m.  

 

      Diskuze: 0 

 

      Usnesení : ZML schvaluje koupi části pozemku parc. č. 2868, nově dle geometrického  

      plánu č. 1248-10235/2015 označené jako pozemek parc. č. 2868/2 – zahrada o výměře 24  

      m
2
 v obci a k.ú. Lysice  od prodávajících manželů Josefa a Marie Němcových, Horní  

      náměstí 43, Lysice za cenu 50,- Kč/m
2
 dle předloženého návrhu kupní smlouvy a  

      pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

      Hlasování:   Pro ..13 ......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 



 

11.  Výkup části pozemku parc. č. 2866/1 o výměře 12 m2  v obci a k.ú. Lysice – 

       Mgr. Dvořáček 

 

       Diskuze: 0 

 

       Usnesení: ZML schvaluje koupi části pozemku parc. č. 2866/1, nově dle geometrického  

       plánu č. 1248-10235/2015 označené jako pozemek parc. č. 2866/4 – zahrada o výměře 12  

       m
2
 v obci a k.ú. Lysice od prodávajícího pana Ladislava Lepky, Krhov 43 za cenu 50,-  

       Kč/m
2
 dle předloženého návrhu kupní smlouvy a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

       Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

12. Výkup části pozemků parc. č. 2865/1 o výměře 49 m2 a parc. č. 2866/2 o výměře 14 m2       

       v obci a k.ú. Lysice – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 0  

 

      Usnesení: ZML schvaluje koupi části pozemků parc. č. 2865/1, nově dle geometrického  

      plánu č. 1248-10235/2015 označené jako pozemek parc. č. 2865/3 – zahrada o výměře 49  

      m
2
 a parc. č. 2866/2, nově dle geometrického plánu č. 1248-10235/2015 označené jako  

      pozemek parc. č. 2866/3 – zahrada o výměře 14 m
2
 vše v obci a k.ú. Lysice od  

      prodávajícího pana Jaroslava Kunce, Sokolská 355, Lysice za cenu 50,- Kč/m
2
 dle  

      předloženého návrhu kupní smlouvy a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

      Hlasování:   Pro ..13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

 

13. Výkup části pozemku parc. č. 2862 o výměře 49 m2 v obci a k.ú. Lysice – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze: 0  

 

      Usnesení: ZML schvaluje koupi části pozemku parc. č. 2862, nově dle geometrického  

      plánu č. 1248-10235/2015 označené jako pozemek parc. č. 2862/2 – zahrada o výměře  

      49 m
2
 v obci a k.ú. Lysice  od  prodávajícího pana Františka Odehnala, nám. Osvobození  

      47, Lysice za cenu 50,-  Kč/m
2
 dle předloženého návrhu kupní smlouvy a pověřuje  

      starostu podpisem smlouvy 

 

      Hlasování:   Pro ..13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 



14. Výkup části pozemku parc. č. 261 o výměře 23 m2 v obci a k.ú. Lysice – Mgr. Dvořáček 

 

- tento bod se týká výkupu kousku soukromého pozemku pana Adámka, který 

zasahuje do obecní cesty pod Káčírkou. Jde o narovnání vztahů, aby byla cesta 

celá obecní. 

 

      Diskuze: 0 

 

      Usnesení: ZML schvaluje koupi části pozemku parc. č. 261 označené dle geometrického  

      plánu č. 1236-10024/2015 jako díl „a“ o výměře 23 m
2
 v obci a k.ú. Lysice od  

      prodávajícího pana Otto Adámka, Horní náměstí 34, Lysice za cenu 50,- Kč/m
2
 dle  

      předloženého návrhu kupní smlouvy a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

      Hlasování:   Pro….13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

15. Žádost o prodej části pozemku p.č. 72/1 o výměře 13 m2 v obci a k.ú. Lysice – 

      Mgr. Dvořáček  

      

      Jedná se o pozemek v areálu zdravotního střediska, dříve tam bývalo uhlí nebo popelnice,  

      pan Opletal má zájem o koupi pozemku. Problém je v tom, že tento náš pozemek je  

      výškově výrazně výš, než sousední pozemek pana Opletala. Pro stavbu garáže či  

      přístřešku pro auto by musel být terén snížen, s čímž žádost pana Opletala počítá. Tak by  

      ale došlo k ohrožení statiky zdravotního střediska, snížení by šlo pod základy. Navíc do  

      tohoto pozemku směřuje okno zdravotního střediska. 

 

      Diskuze: 0 

  

 

      Usnesení : ZML neschvaluje prodej části pozemku p.č. 72/1 o výměře 13 m2 v obci a k.ú.  

      Lysice.  

 

 

      Hlasování:   Pro….13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

16. Zpráva o čerpání finančních prostředků z fondu MŠ Lysice a ZŠ Lysice – Mgr. Kratochvil 

  

- v MŠ se vyměnily plynové kotle 

- v ZŠ se pořídily nové stoly a židle do jídelny, byla obložena obklady chodba 

k jídelně, proběhla rekonstrukce kabinetů učitelů, zakoupení žákovského nábytku 

do tříd a dokoupení šatních skříněk pro žáky a obnova plynových kondenzačních 

kotlů.  

 

      Diskuze: 0 

 



 

      Usnesení: ZML schvaluje Zprávu o čerpání finančních prostředků z Fondu  

      reprodukce investičního majetku u MŠ a ZŠ Lysice dle předložené zprávy.  

 

 

      Hlasování:   Pro….13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

17.  Diskuze:       

 

      Mgr. Kratochvil – v současnosti probíhá ve škole rekonstrukce ředitelny a místnosti  

      zástupce ředitele a rozšíření učitelské šatny. Všechny zastupitele zvu na prohlídku nových  

      prostor školy.  

 

      Ing. Mgr. Horáková - cesta k bytovým domům pod školou je v hrozném stavu, bude se 

      opravovat? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – máme podanou žádost o dotaci na Ministerstvu pro místní rozvoj,  

      je zamýšlená oprava od prodejny Tira až po bytový dům pod školou a ke kinu.  

     Je to opravdu nejhorší komunikace v Lysicích.  

 

      p. Šmerda – jak to vypadá s dalším vypnutím el. proudu v Lysicích?  

      Odp. Mgr. Dvořáček – dnes byl proud vypnutý naposledy, zatím nic jiného hlášeno    

      není. Pak bude elektřina vypnutá ještě někdy v květnu, až pozemky vyschnou, protože  

      ne všichni obyvatelé pracovníky Energetiky Boskovice pustili na svůj pozemek, takže  

      pravděpodobně v tom květnu bude ještě jednou proud vypnutý.  

 

     p. Šmerda – kdo odklízel dřevo v ulici Zámecké? Vždy tam začal někdo pracovat a  

     řezat motorovou pilou o víkendu v šest hodin ráno. 

     odp. p. Čechman – dřevo měl odkoupeno pan Kaňa.  

       

 

      Mgr. Tejkalová – kdy vyjde zpravodaj? Máme tam pozvánku na divadlo, co bude příští  

      týden… 

      Odp. Mgr. Dvořáček – paní Hošková už to zpracovává, zpravodaj vyjde příští týden.  

 

     Mgr. Tejkalová – zvu všechny na divadelní představení Madam Colombová zasahuje.  

     Premiéra bude v neděli 3.4. na sokolovně, za týden bude 9.4. pak proběhne Večer dobré  

     pohody.  

 

     Ing. Horňanský – jak vypadá zpřístupnění a otevření hřiště za sokolovnou? 

     Mgr. Kratochvil – oficiálně bude hřiště otevřeno pro zahájení sezóny malé kopané první  

     víkend v dubnu. Na hřiště bude ještě umístěna garáž na kůly a sítě na volejbal. Budou  

     probíhat ještě finální terénní úpravy, úpravy vstupů na hřiště atd.  

 

     Odp. Mgr. Dvořáček – ještě musíme dořešit nějaký provozní řád, případně správce hřiště,   

     aby bylo nějakým způsobem pod kontrolou z hlediska bezpečnosti hlavně dětí, aby na ně  

     něco nespadlo atd. Klíče má zatím jen p. Ždánský z malé kopané.  



     p. Sehnal – chtěl bych všechny pozvat na tradiční výlov Počáku teď na Bílou sobotu na  

     Horním náměstí.  

 

     Mgr. Dvořáček – městys má nový facebookový profil, pozvánky na tyto akce jsou  

     umístěny i na tomto profilu. 

 

    Ing. Horáková – hasiči, MC a městys budou pořádat pálení čarodějnic za sokolovnou,  

    také zveme.  

 

    p. Sehnal – máme domluvené suché stromy na hranici s panem Vašíčkem z Lesů ČR.  

 

 

    Ing. Horáková – a další akce pak bude Den pro rodiny 15.5.2016 v Lidovém domě.  

    Také bych chtěla informovat, že máme v plánu vydat kalendář na příští rok, o trochu větší  

    než byl ten letošní, opět s termíny akcí všech spolků a organizací. Chtěli bychom do něho 

    uveřejnit fotky z letošních akcí, tak prosím o focení akcí a průběžné dodání fotografií.   

    

    Mgr. Kratochvil – přimlouvám se pro větší počet kalendářů, aby byl kalendář pro každou  

   domácnost, ne jenom na číslo popisné. 

 

 

 

 

 

 

 

18.  Závěr : 

 

      

     Jednání bylo ukončeno v 18.55 hodin. 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 

  


